
Na současná témata  
Migrace –  
Většina lidí se zdravým   selským rozumem   má jasno , že je to  podvod , že je to organizované a 
záměrné  . Evropa je prostě neposlušná a bohatá . … 
 
 ještě pro ty nepřesvědčené  a neprobuzené –  
Proč je to nesmyslné ?   kromě již známých dobře oblečených mladých  silných a zdravých  mužů  
s mobily a hotovostí …kromě násilných činů které se již staly ,některé nadále dějí …   
 
za prvé . 
Stačí jednoduchá odpověď – migrace  které probíhaly  dřív   se výrazně lišily  od této  a to tím ,že vždy 
lidé nebo kmeny nebo rodiny utíkali tam ,  kde bylo místo .  
Vždy šlo o  půdu ,  vždy šlo o  místo  k životu . Nikdy neprobíhala / tedy až  nyní / migrace do  
nejobydlenější  části světa . Lidé šli vždy tam kde byl prostor .  
Když se podíváme na hustotu obyvatel na km2 je Evropa  kontinentem s největší hustotou  obyvatel 
na km 2 .  ??? 
 
za druhé – 
nemá jen  největší hustotu obyvatelstva i když to spolu  souvisí  , ale je nejmenším kontinentem .Tedy 
poprvé dochází ke stěhování   jednoduše řečeno ze 4+1 do 2+1  za lepším ? 
Mám dojem  to hovoří  samo za sebe a o inteligenci a znalosti  situace  těch kteří utíkají , 
tedy pakliže to není záměr Evropu ,tedy její národy   poničit .  
 
za třetí  
Vždy si lidé bránili území  která obývali ,   vždy při migracích docházelo ke střetům a nikoliv vítání . 
Lidé si bránili domov .  
Není to  nenávist vůči příchozím   , vždyť i oni od někudy přichází  - a to je zase jejich domov . 
Že ho mají poničený  a bez vody ? ¨ 
No není lepší jej opravit a obnovit  , není lepší  zavlažit , zavést potoky a závlahy ?  
Sahara  nebo jiné pouště už mohly být dávno zelené – kdyby  - se nepodporovalo  nesnášenlivé 
náboženství   šířené  imány – a nezbrojili se ti, kteří jsou ochotni proti sobě   vzít zbraň .  
 
za čtvrté  
Evropa ani žádný jiný kontinent nemůže   spasit   svět .  
Je třeba vždy  začít u sebe . 
 
za páté .  
Vždy když něco z celku funguje a Evropa na tu bídu, co je ve  světě, ještě funguje …  je dobré to 
zachovat , ne zničit . A ostatní méně funkční celky   by   se měli  snažit učinit opatření  taková  aby se 
funkčním celkům podobali nebo se jimi stali .  Tedy měli by se učit ,  jak to udělat jinak , ne je jít 
okupovat nebo ničit . Pakliže to není tedy cíl …  
 
za šesté  
Když nevím jestli  na to nazírám správně tak si vždy představím    dobře fungující rodinu .  
 
To je také jeden z důvodů proč se snaží nynější  rádoby elity  rodinu zničit .  
 
Vždy je dobré nejprve mít pořádek doma – tedy začít sám u sebe.  
otázka zní – 
přijala  by Vaše rodina do svého bytu domu někoho koho  dobře nezná , někoho  komu nevěří , 
někoho , kdo ji bude zneužívat nebo tam dělat  jen nepořádek  ?  
Vždy , když si  situaci  představím a může to být i jiná situace než tato , tak znám odpověď . 



 No nevzala.  A  toto se dá zobecnit   i na stát .  
 
za sedmé  
Otázka zní pomohla by  vaše rodina někomu koho   nezná  ve veliké  nouzi  ? 
Nejspíš by   mu    pomohla . Ale  když ne , nepomohla , tak to rozhodně   neznamená , že je špatná ale 
na odmítnutí pomoci  má plné právo .  
 
A kdyby pomohla jak by mu pomohla ?  
No to by záleželo od situace ,od   konkrétního člověka, od jeho situace a  od  situace rodiny . 
 Nebo li  zobecněně  od konkrétní skupiny lidí od jejich situace  a od situace státu a možnostech 
daného státu . 
Pomoc  by mohla být finanční , fyzická , materiální  nebo jen psychická .  
Tedy – pomoc něco opravit , pomoc něco vybudovat ,- darovaní nějaké věci nebo vybavení , šaty ,  
deky . dočasné ubytování , jídlo a podobně – Vždy za podmínek  ,že ten komu je poskytnuta pomoc se 
chová slušně  a dodržuje   stanovená pravidla   rodiny , ubytovny , státu …  
 
A  o tom jaká to bude pomoc  vždy rozhodne ta rodina nebo stát, opět se dá zobecnit ,který pomoc 
poskytuje .  Neboť  jedině on   zná své možnosti .  
 
Za osmé  
 Dobře fungující rodina     je vzorem pro fungování státu .  
 jednotlivý  členové si pomáhají  mezi sebou .  
Máma , táta , prarodiče   vydělávají a tedy i rozhodují .  
Zároveň   je třeba  rozdělit práci  , není možné aby  někdo jen pracoval a někdo  v uvozovkách se jen   
flákal . Není možné aby někdo doma uklízel  a někdo jiný dělal  jen  nepořádek .  
Každý přispívá do celku   dle svých možností a schopností .  
Ideálně panuje v rodině shoda a láska .  
Vždy  aspoň dobrá vůle .  
Opět se dá zobecnit na stát  , a skupiny obyvatel . 
 
Na aktuální dění  
 Trump je sobec  ??? 
Zvolením Donald Trumpa  presidentem USA,  to budou mít vítači  díky  Bohu těžší .  
Neboť jak hlásají patříme na západ , jen si nejsem jistá , kde ten západ ještě je , když k nepříteli 
Putinovi , nepříteli Orbánovi k nepříteli Zemanovi  k nepříteli Anglii ,k nepříteli Číně,  přibyl i  
nepřítel Trump. 
Tak mám dojem že  nám naše elity vybraly  za kamarády  Afrik u   a  Stření východ  ?  
No panbůh s náma a zlé pryč  / říkala moje babička   /  
Ale zpět k Trumpovi … Amerika na prvním místě  … 
Jeho  úvodní projev přesně říkal to ,co je třeba a to  začít u sebe , nemohu někomu pomoci pokud já 
sám nemám věci  v pořádku.  Pokud  já sám nefunguji dobře , nejsem silným  a zdravým .  
A to jako člověk , jako rodina , jako stát .  
 
Mám dojem , že  pro naše poslance ,pro naši vládu ,  by měla být Česká republika rovněž na prvním 
místě .. 
 
 
Dalším mýtem je –  
ale přeci jsme všichni  dcery a synové Boží. 
Ano to je pravda , všichni máme společného otce  v nebi .  
Jen  a to je třeba říci   my jsme  ti, co porušili pravidla soužití v království Božím my,jsme Ti co  
se nechtěli přizpůsobit , my jsme  ti   co opovrhli Božím řádem .  



No  ale proto jsme  tady ,proto jsme  byli vyhnáni z Ráje . 
 A také nás Stvořitel nepustí zpátky, pokud  nebudeme  ctít  jeho zákony.  
Ani On – a berme to i energeticky – přesto ,že je tak   mocný -  netoleruje  nedodržování řádu, který 
stanovil  ve své  zemi ve svém království ve své energetické sféře .   
Naše země   zdaleka nejsou tak schopné a mocné ,  ale přitom jsou tedy spíše jejich politické rádoby 
elity - ochotné si  na své území pustit někoho  ,kdo  nedodržuje   nebo i opovrhuje  stanovenými  
pravidly a řádem  . 
Toto je v přímém rozporu se  Stvořením .  
 
A  také i toto  souvisí s islámem  a rovněž politickým elitářstvím , tak jako my jsme se oddělili od 
Božího království  tak i oni se  vydělili  svým chováním svým smýšlením  z další  lidské  společnosti , 
svojí rádoby nadřazeností , svým   rádoby právem  a kádrováním co je a co není správné , svojí 
brutalitou a násilím  vůči svému okolí a i vůči  svým vlastním lidem .  
Tak jako  my jsme  opustili ve svém chování Boží  stvoření  ,tak  i oni opustili  lidskost .  
A jestli  se my chceme navrátit do Božího království, tak je třeba abychom  jednali , cítili a mysleli 
a konali  určitým způsobem . 
 Tak i oni  chtějí  li  uznání  ve světě a návrat do   lidské společnosti ,  je třeba aby se navrátili 
k základní lidskosti .  To je ,  ať se jim to líbí nebo ne, desatero . Zkráceně nelhat , nekrást , 
nevyvyšovat se , neubližovat  a nezabíjet .    
 
 
Dalším mýtem je svoboda – 
máme přeci svobodu  
Viz  symbol  víry šátek ve škole – 
vždyť máme svobodu …. ano máme svobodu … a tudíž když jsem se rozhodl svobodně žít v této zemi 
nebo jen prozatímně žiju v této zemi  , ze své svobodné vůle. , tak bych měl ctít a dodržovat pravidla 
a zvyklosti té země a tudíž ,když někdo řekne  , šátek do  školy nepatří stejně jako  kšiltovka nebo 
rádiovka   budu to ctít .  
 Nebo mohu svobodně zvolit jinou zemi ,kde mi to bude umožněno .  
Svoboda není  anarchie – dělám si co chci .  
Máme  přeci svobodu -  ano  přesto nelze svobodně brát nebo používat cizí věci , přesto nelze jen tak 
svobodně někoho okrást , někoho unést    nebo jen tak na někom  páchat  jakékoliv  násilí , ale je 
třeba dodržovat  daný   právní  řád  . Ono by stačilo desatero ,v něm je obsažen základ,ale protože se  
nedodržuje , tak  jsou k tomu ještě vysvětlivky v podobě zákonů .  
 
 
 I v  Božím království   je třeba  dodržovat   a to ze svobodné  vlastní  vůle  Boží   řád . 
   
A až se ze svobodné vůle rozhodneme  pro návrat   do království Božího ,  bude velká sláva na nebi , 
neboť  se všichni radují nad každým obráceným hříšníkem, radují se  nad každým navráceným synem 
. 
Ale   budeme li si dělat to ,co   jen my chceme , tak to asi nepůjde . a ve světě  je to obdobné . 
Celé stvoření  funguje na shodných principech  hledejme je .  
  
 
   
 
 
 
 
 
 


